



Secrétariat aux relations
avec les Québécois
d'expression anglaise

Québec



CENTRE FOR ACCESS TO
SERVICES IN ENGLISH
CENTRE D'ACCÈS POUR
SERVICES EN ANGLAIS

**PRESS RELEASE
For Immediate Release**

**Raise a Glass to the Season!
CASE-MCQ Invites You to an Evening of Stories, Music and Conversation
with Rob Lutes**

(Drummondville, Québec, Dec. 9, 2020) – Join us on Saturday, December 12th at 7:30 p.m. for a FREE evening of stories, music and conversation on Zoom with folk/blues singer-songwriter, **Rob Lutes!**

Every song has a story. As Rob plays a mix of his own compositions, seasonal tunes, and pieces by historical blues and folk composers, he'll also talk about what went into the making of the song, or relate fascinating, little-known biographical or background information.



*Featured above: Folk/blues singer-songwriter, **Rob Lutes.***

As the concert begins, participants are asked to be ready with a glass of their favourite seasonal beverage. Whether your choice is mulled wine or eggnog, chamomile tea or whisky, we will be raising a series of toasts to health and happiness over the course of the evening.

There will also be moments when participants will be invited to ask questions and join in the conversation. While this event will take place in English, questions from the audience are welcome in either French or English.

There is no cost for this event, which is offered as a seasonal gift from CASE-MCQ to members of the community and their friends and families.

CASE's cultural coordinator, **Julie Miller**, will be hosting the event. Julie is a musician and storyteller in her own right and has hosted many cultural and musical events.

About Rob Lutes:

The Ottawa Citizen has called him a "gifted songwriter", The Toronto Star writes that he is a "gem" and CBC radio says that he gives "the show of the year." **Rob Lutes** has won praise, prizes, and accolades over his 30+ years as a singer-songwriter, and has toured across North America and Europe.

Among the many awards in both the folk and blues genres that he has won or been nominated for, he received a Canadian Folk Music Award in 2018 for "Best Contemporary Singer." He has recorded over 9 albums. Rob is notable for the passion, intensity and authenticity he brings to every live performance and he wins new fans wherever he goes.

In order to reserve your place for this event, please register via Eventbrite:

www.eventbrite.ca/e/raise-a-glass-to-the-season-an-evening-with-rob-lutes-tickets-130262463535

- 30 -

The Center for Access to Services (CASE) is a not for profit community group that works to serve and promote the well-being and vitality of the English-speaking community of the Mauricie and Centre-du-Quebec region by strengthening our cultural identity and offering engaging programs and services.

The press releases are available on our website: casemcq.com

For more information:

Julie Miller
Project Agent
CASE-MCQ
819-434-5323
www.casemcq.com

Source:

Emily Vidal
Communications Coordinator
CASE-MCQ
819-850-5560
www.casemcq.com



Secrétariat aux relations
avec les Québécois
d'expression anglaise

Québec



CENTRE FOR ACCESS TO
SERVICES IN ENGLISH
CENTRE D'ACCÈS POUR
SERVICES EN ANGLAIS

COMMUNIQUÉ DE PRESSE Pour diffusion immédiate

Concert acoustique pour les fêtes, mettant en vedette l'artiste folk-blues Rob Lutes !

(Drummondville, Québec, 9 décembre, 2020) – Le samedi 12 décembre à 19 h 30 ce sera l'occasion de vous détendre chez vous avec un verre de vin ou une tasse de thé pour découvrir la musique de l'artiste folk-blues **Rob Lutes**.

Rob a un grand répertoire de pièces blues traditionnelles mais aussi de ses propres compositions. Il nous racontera des anecdotes à propos des chansons qu'il nous interprétera. La population de la Mauricie et du Centre-du-Québec est invitée à participer à cette soirée organisée par l'organisme communautaire **CASE-MCQ**.



*En vedette ci-dessus : L'artiste folk-blues, **Rob Lutes**.*

Avant le début du concert, on demande aux participants de se verser un petit verre de leur breuvage préféré car à quelques reprises au cours de la soirée, nous allons proposer des « toasts » à la santé de tous. À cause des limitations du plateforme « Zoom », le concert sera majoritairement en anglais. Par contre, il y aura des moments d'échange entre l'artiste et le public, et les gens peuvent s'exprimer à ce moment-là dans leur langue de choix (anglais/français).

Le concert se déroule sur « Zoom » et les gens intéressés sont invités à s'inscrire en suivant ce lien pour Eventbrite : www.eventbrite.ca/e/raise-a-glass-to-the-season-an-evening-with-rob-lutes-tickets-130262463535

Informations biographiques

Récipient de plusieurs prix et récompenses, **Rob Lutes** sillonnent les routes de l'Amérique du Nord et de l'Europe depuis des années pour partager sa voix et ses chansons uniques et chaleureuses. Après la sortie de son album, « Walk in the Dark », Yves Bernard du quotidien Le Devoir écrit : « Rob Lutes confirme une fois de plus sa place au sein des grands fabricants de chansons. » Une critique de la Société Blues de Montréal atteste de sa capacité de rejoindre son auditoire. Selon l'auteur, sa musique « est traversée par ce tissu vocal unique et transcendant, le poil nous hérisse à chaque vers, chaque couplet ». www.roblutes.com

- 30 -

L'organisme **CASE-MCQ** (Le Centre pour Accès aux Services pour gens d'Expression anglaise) travaille en étroite collaboration avec le CIUSSS-MCQ, ayant reçu le mandat de faire le pont entre la communauté d'expression anglaise et les services de santé et les services sociaux disponibles en région. L'organisme communautaire a pignon sur rue à Drummondville depuis maintenant 2 ans, avec un bureau également à Trois-Rivières. Depuis quelques mois, CASE-MCQ élargit son mandat pour organiser et présenter des événements rassembleurs et originaux à caractère culturel.

Les communiqués de presse sont disponibles sur notre site internet: casemcq.com

Pour plus d'informations :

Julie Miller
Agente de projet
CASE-MCQ
819-434-5323
www.casemcq.com

Source :

Emily Vidal
Coordinatrice de communications
CASE-MCQ
819-850-5560
www.casemcq.com